
Vojta: Petře, právě jsi vyhrál Polofinále Mistrovství republiky juniorů a kvalifikoval ses na 
Mistrovství republiky do 18 a 20 let. Jak bys turnaj zhodnotil ze svého pohledu?
Petr: Turnaj se mi docela povedl, ale ne všechny partie nasvědčovaly tomu, že tohoto výsledku 
dosáhnu. Ke každé partii jsem musel přistupovat jednotlivě a přizpůsobit svou hru slabým stránkám 
soupeře. Šel jsem od partie k partii, přičemž žádná nebyla jednoduchá. Musel jsem ze sebe vydat 
opravdu hodně.
Vojta: Ve které partii si myslíš, že jsi měl nejvíc namále?
Petr: Hodně těžká byla partie proti Gloserovi, kterou jsem hrál černými ve 4. kole. Stál jsem sice 
lépe, ale pozice byla nejasná a velice náročná na nervy. Potom v partii s Macháněm v 6. kole jsem 
stál dlouho hůře, ale nakonec jsem využil své aktivní možnosti a soupeře přehrál.
Vojta: V čem jsi, podle svého názoru, soupeře převyšoval?
Petr: Mí soupeři hůře hospodařili s časem a v klíčových momentech partií nenacházeli tak dobré 
tahy, jako já. Díky tomu jsem dosáhl takového úspěchu.
Vojta: Jak se budeš připravovat na Mistrovství republiky?
Petr: Budu se připravovat hlavně odpočinkem do té doby...
Vojta: Je to za čtvrt roku.
Petr: No možná si dám tak 14 dní pauzu a pak začnu s přípravou.
Vojta: Je to pro tebe první Mistrovství republiky juniorů, kterého se budeš účastnit?
Petr: Účastnil jsem se Mistrovství republiky v kategoriích do 14 a 16 let a vždy jsem postoupil až 
na druhý pokus v dané kategorii. Na přebor juniorů jsem také postoupil až po loňském nezdaru na 
Polofinále.
Vojta: Na čem tedy zapracuješ?
Petr: Nedostatků ve své hře vidím hodně, takže příprava bude všestranná. Ke spokojenosti s úrovní 
vlastní hry mi pořád hodně chybí.
Vojta: Položím Ti poslední otázku. Jak se ti libíla atmosféra turnaje, prostředí a 
Petr: Turnaj i chvíle, kdy jsem nehrál, jsem si užil. Náročná pro mě byla dvoukola, i když se mi 
podařilo obě dopolední partie vyhrát. Možná bych uvítal, kdyby byla obě dvoukola po sobě a mohl 
bych si lépe zvyknout na stálý harmonogram. Narozdíl od mladších kategorií jsme hráli vždy 
odpoledne, což byl trochu nezvyk.
Vojta: Děkuji za rozhovor a přeji hodně pěkných partií na MČR juniorů.


